



KOMPAKT WERDERSTRASSE 15-19
50672 KÖLN GERMANY
FON: +49/221-94995-0 FAX -150
DISTRIBUTION DISTRIBUTION@KOMPAKT-NET.DE

artist:

Von Spar

title:

Soarex

label:

IRR

format:

12" Vinyl

cat.no. + barcode:

IRR 008

8 80319 50601 7

release date:

2011.03.14

worldwide distribution:

KOMPAKT DISTRIBUTION

cover artwork:



Vinyl tracklisting:

A : Soarex

B : Soarex (Ada Remix)

sales information:

Ganz genau wissen wir nicht, wie wir zu der Ehre kommen, einen von diesen genialen Von Spar Tracks releasen zu dürfen, der sonst wunderbar auf Ihrem überragenden 2010er-Album „Foreigner“ zu finden sein könnte.

Wahrscheinlich liegt es daran, dass wir so ein fettes Label sind und der krude, elegische und emotional wuchtige Sound dieser Jungs genau unser Ding ist.

Wer sich aus diesem Tunnel endloser Deepness retten lassen will, sollte voll auf den ada remix vertrauen. Vertrauen ist gut, Kontrolle natürlich besser.

It really is an unbelievable honour for us that we may release this fantastic track by Von Spar, a track that might as well be found on their outstanding album “Foreigner” from 2010.

Maybe it is because we are such a big label and this crude, elegiac, and emotionally mighty sound of these guys fits just perfect for us.

And whoever would like get out of this tunnel of infinite deepness should rely on the remix ada comes up with. Trust is good—but no doubt, control is better.

key selling points:

KOMPAKT

booking requests:

mail@vonspar.net

press promotion:

Info@areal-records.com